
Fra: Trond Torvund <trtorvun@online.no> 
Sendt: 1. juni 2014 21:51 
Til: lilly@meland.online.no 
Emne: VS: breidband meland kommune 
 
Hei 
 
Her er mail eg har sendt meland kommune. Som du ser under fremgår ein ting som er viktig å få med 
seg: 
 
*Det er kort veg til eksiterande infrastruktur og det bør ikkje være så kostbart å bygge ut sammenligna 
med område uten nærhet til infrastruktur (det går linjer til Frank Mohn/Hjertås, Vestbygd o.l i Tveit 
området. Dette kan vurderast saman med BKK) 
*Kommersielt vil det være liten interesse å bygge ut i område Holme-Tveit-Valde-Meland. Forslaget til 
kommunen favoriserer utbygging i tettbygd område som allerede er av kommersiell interesse og som har 
bedre kapsitet enn området det søkes om (Telenor kan gje eit bedre bilde av dei faktiske hastighetene i 
området). 
 
Ellers synes eg brevet ditt er bra skrevet.  
 
MVH Trond Torvund 
Melandsvegen 128 
tlf:90122157 
 
> From: Trond Torvund [trtorvun@online.no] 
> Sent: 2014-05-27 11:24:26 CEST 
> To: postmottak@meland.kommune.no 
> Cc: Nils Marton Aadland [nils.marton.aadland@meland.kommune.no] 
> Subject: SV: breidband meland kommune 
>  
> Hei 
>  
> Forslag til utbygging av fibernett synes eg ser bra ut for å få ein brei utbygging i kommunen.  
>  
> Eg har har lagt vekt på i min forespørsel at det er viktig å benytte seg av nærhet til eksisterande 
infrastruktur for å få ein maksimal utnyttelse av utbygging. Difor har eg foreslått Holme-Tveit-Meland-
Brakstad som eit aktuelt område, og som er eit område som ikkje vil bli bygd ut uten ein slik form for 
støtte, men likevel har har nærhet til eksisterande infrastruktur.  
>  
> MVH Trond Torvund 
>  
> > From: Nils Marton Aadland [nils.marton.aadland@meland.kommune.no] 
> > Sent: 2014-04-10 14:11:03 CEST 
> > To: Trond Torvund [trtorvun@online.no] 
> > Subject: SV: breidband meland kommune 
> >  
> > Hei igjen! 
> >  



> > Vi arbeider med dette viktige spørsmålet. Det blir lagt fram ei sak om dette for politisk behandling 
med det første. 
> >  
> > Mvh 
> > Nils Marton Aadland 
> >  
> > -----Opprinnelig melding----- 
> > Fra: Trond Torvund [mailto:trtorvun@online.no]  
> > Sendt: 1. april 2014 10:21 
> > Til: Nils Marton Aadland; 'Trond Torvund' 
> > Kopi: Postmottak Meland 
> > Emne: SV: breidband meland kommune 
> >  
> > Hei 
> >  
> > Følger opp denne forespørslen med at Regjeringen vil bruke 160 millioner kroner på å bedre 
bredbåndsdekningen. Den nye tilskuddsordningen retter seg mot kommuner som har dårlig 
bredbåndsdekning. Målet er at alle husstander skal få et grunnleggende bredbåndstilbud, skriver Post- 
og teletilsynet (PT) som forvalter tilskuddsordningen, i en pressemelding 31.03.2014 (ref: 
http://www.npt.no for søknadskjema). Søknadsfristen er satt til 6. juni. 
> >  
> > Håper dere har mulighet til å følge opp dette. Breidbandutbyggere (som BKK) stiller opp på dette så 
lenge kommunen står som søker på midler.  
> >  
> > MVH Trond Torvund 
> > Melandsvegen 128 
> > 5918 Frekhaug 
> > TLF: 90122157 
> >  
> >  
> > > From: Nils Marton Aadland [nils.marton.aadland@meland.kommune.no] 
> > > Sent: 2013-05-27 12:02:43 CEST 
> > > To: 'Trond Torvund' [trtorvun@online.no] 
> > > Cc: Postmottak Meland [postmottak@meland.kommune.no] 
> > > Subject: SV: breidband meland kommune 
> > >  
> > > Hei! 
> > >  
> > > Takk for innspelet, vi skal følgje opp denne saka. 
> > >  
> > > Mvh 
> > > Nils Marton Aadland 
> > >  
> > > -----Opprinnelig melding----- 
> > > Fra: Trond Torvund [mailto:trtorvun@online.no]  
> > > Sendt: 23. mai 2013 11:03 
> > > Til: Postmottak Meland 
> > > Kopi: Nils Marton Aadland 



> > > Emne: SV: breidband meland kommune 
> > >  
> > > Hei 
> > >  
> > > Eg ser at fylkeskommunen har sendt brev til kommunane om invitasjon til søknad om midler for 
Breidbandutbygging (sak id 12/2366-4).  
> > >  
> > > Eg følger opp tidlegare forespørsel og ber kommunen legge til rette for at aktuelle aktører (ref. BKK) 
kan bygja ut i området som eg har referert til. Det er difor viktig at kommunen engasjerer seg saman 
med utbygger slik at ein kan få midlar til ein slik utbygging. Brevet frå fylket presiser nettopp at: 
> > > "Det er også mogleg for andre aktørar å søkje på vegne av samarbeidande kommunar. I slike tilfelle 
er det ein føresetnad for bindande avtaler mellom kommunane og utbyggar" 
> > >  
> > > Slik eg tolker brevet, er Tveit området definert som "grått område" og kvalifiserer til å kunne søkje 
om midlar.  
> > >  
> > > Det er kort veg til eksisterande infrastruktur. Mindre prosjekt som her på Tveit kan utbygges uten 
anbudsrunde så lenge kostnaden er under 500000,-, og dette vil forenkle søknadsprosessen. Det 
verkelge kostnadsbilde må selvfølgeleg avklaras med utbygger. 
> > >  
> > > Frist for søknad er satt til 20. august 2013. 
> > >  
> > > MVH Trond Torvund 
> > > Melandsvegen 128 
> > > 5918 Frekhaug 
> > > TLF: 90122157 
> > >  
> > > > From: Trond Torvund [trtorvun@online.no] 
> > > > Sent: 2012-12-10 11:21:52 CET 
> > > > To: postmottak@meland.kommune.no 
> > > > Cc: nils.marton.aadland@meland.kommune.no 
> > > > Subject: breidband meland kommune 
> > > >  
> > > > Hei 
> > > >   
> > > > Sender denne forespørselen etter eg forstår fylkeskommunen setter igang fase 3 for utbygging av 
breidband. Det er dei siste åra blitt utbygd ein god del fiberløsninger for både Frekhaug og ein del av 
boligfeltene på Holsnøy.  
> > > >  
> > > > Eg bur heller ikkje så langt unna fiberkabler i området på Tveit. I dag har eg breidband med ein 
hastighet på maks ca. 3500(inn)/360(ut) kb/s (det er det telenor maks greier å levere i dette området) 
Dette er i tillfelle for lite, spesiellt når eg skal sende data. Eg jobber ein del heimifrå med telefon/video 
møter. Dette er i perioder umulig å gjennomføre og eg må ta video møtene på kontoret på Sandsli.  
> > > >   
> > > > Då det er kort vei til eksisterende fiber kabler, burde det ikkje være urimeleg å gjort ein innsats 
her slik at vi som bur like utenfor tettbygd begyggelse kan koble oss på eksisterande fibernett. Har 
snakka med BKK, og dei har bekrefta det er mulig å få dette til teknisk sett. Men eg får avslag grunna at 



det ikkje er planlagt utbygging videre i dette området(og sikker grunna kostnader det vil medføre å 
bygge i spredt bebyggelse). BKK har også stoppa videre utbygging for private. 
> > > >  
> > > > Hadde det vært mulig at det vart satt midler slik at vi som bur i dette området og evt andre i 
tilsvarende situasjon kunne fått installert ein nettstasjon som var kobla til eksisterande fiber slik at fleire 
kunne fått betre breidbandsforbindelse? Det er ikkje så mykje som skal til for å koble seg på eksisterande 
infrastuktur i forhold til å bygge heilt nytt nett. 
> > > >    
> > > > MVH Trond Torvund 
> > > > Melandsvegen 128 
> > > > 5918 Frekhaug 
> > > > TLF: 90122157 
> > >  
> >  


